



申請表 Application Form (由申請人填寫 To be completed by applicant)

參加者必須填寫表格各欄，並請推薦人填寫推薦表（另頁），然後分別送交香港大學通識教育。詳情請參閱「申請人須知」。

Applicants must fill in each item on the Application Form. The Reference Form should be completed by referee. The two forms should be sent to the General Education Unit, The University of Hong Kong in **separate** mails. Please refer to 'Notes to Applicant' for details.

截止報名日期 Application Deadline 9.7.2004

參加者姓名 Name of Applicant _____ 性別 Sex _____ 年齡 Age _____

聯絡電話 Contact Phone No _____ 地址 Address _____

電郵 E-mail _____ 傳真 Fax _____

你曾否參加過往年的「錄像製作日營」？ Have you attended the 'Video-making Day Camp' in past years? 是 Yes / 否 No*

就讀學校 School Attending (如適用 If applicable) _____

家長/監護人姓名 Name of Parent/Guardian _____ 聯絡電話 Contact Phone No _____

本人同意/不同意* _____ (參加者姓名) 參加「新人類 V 計劃 2004」

I agree/disagree* _____ (the applicant) to join the *Project V for the New Generation 2004*

家長/監護人簽名 Signature of Parent/Guardian _____

*請把不適用者刪去 Please delete the inappropriate

參加原因 Statement of Interest for Participation

為了使我們更了解你，請用大約二百字回答下列其中一條問題。

To tell us more about you, please answer one of the following questions in about 200 words.

申請人須知

- 填妥表格後，請連同已貼上\$1.4郵票的回郵信封及港幣\$1,080 (13-15歲組別) / \$1,280 (16-18歲組別)的劃線支票(抬頭香港特別行政區政府)，並於支票背面寫上姓名、電話，寄回香港大學通識教育(「新人類 V 計劃 2004」申請表)。

- 被取錄者將於2004年7月21日或之前獲電話及郵遞方式個別通知。如獲取錄，所繳費用概不退還。如不獲取錄，支票將以郵遞方式退還。

- 主辦單位保留因應報名情況而作出調動之權利。

- 節目如有更改，應以康樂及文化事務署最後公布為準。

- 報名詳情及工作坊查詢：
2857 8371 (香港大學通識教育)
2734 2900 (康樂及文化事務署電影節目辦事處)

Notes to Applicants

- Please send the completed application form together with a crossed cheque of HK\$1,080 (13-15 Age Group) / \$1,280 (16-18 Age Group) made payable to 'The Government of HKSAR' (Please write the applicant's name and telephone number at the back of the cheque), and a stamped (HK\$1.4 stamp) and self-addressed envelope to the General Education Unit, The University of Hong Kong (*Project V for the New Generation 2004* Application Form).

- Successful applicants** will be informed by telephone and mail on or before 21 July 2004. No refund will be allowed for successful applicants. Cheques of unsuccessful applicants will be returned by mail.

有關表格可於 www.icsd.gov.hk/frp 或 www.hkacc.gov.hk 下載。
Application and reference forms can also be downloaded from www.icsd.gov.hk/frp or www.hkacc.gov.hk

工作坊詳情請參閱節目指南第 19 頁
Please refer to p19 in the programme guide for workshop details

1. 為甚麼你要參加「新人類V計劃2004」? 你對這項活動有甚麼期望? Why do you want to join the *Project V for the New Generation 2004*? What expectations do you have?
 或 or 2. 請簡介一件你的作品或一次你的表演經驗。那一次創作/表演對你有甚麼影響? Please describe one of your creative works or performances, and its influence upon you.

- The presenters reserve the right to amend the programme according to the number of enrolments.
- Programmes are subject to change with announcements of the Leisure and Cultural Services Department as final.
- Enrolment and workshop enquiries:
 2857 8371 (General Education Unit, HKU)
 2734 2900 (Film Programmes Office, LCSD).

推薦表 Reference Form (由推薦人填寫 To be completed by referee)

請推薦人將推薦表寄回或傳真 (2547 0592) 至香港大學通識教育 (「新人類V計劃2004」推薦書)。

The completed Reference Form should be sent back by referee via mail or fax (2547 0592) to General Education Unit, The University of Hong Kong (Reference Form for *Project V for the New Generation 2004*).

截止交表日期 Submission Deadline 9.7.2004

參加者姓名 Name of Applicant _____ 推薦人姓名 Name of Referee _____

推薦人地址 Address of Referee _____

職銜 Position _____ (如校長、老師、活動導師、社工等 such as principal, teacher, extra curricular activity tutor, social worker, etc)

聯絡電話 Contact Phone No _____ 機構 Institution _____

(A) 獲推薦者之特質 Attributes of the Nominee (每項最高10分、最少1分 From 10 to 1 in descending order)

- 創造力 Creativity
 責任感 Sense of Responsibility
 合作性 Cooperativeness
 自我表達能力 Self Expressiveness
 情緒成熟程度 Emotional Maturity
 關心別人 Concern for Others
 做事投入感 Devotion

總分 Total Score 170

(B) 其他推薦原因 (如適用) Other Reasons for Recommendation (If any)

_____ 簽名 Signature 日期 Date